
Ja i Ojciec jedno jesteśmy
Chrystus to jedyny i najwyższy Arcykapłan,
to  dobry  Pasterz.  Dzisiaj,  w  niedzielę
rozpoczynającą Tydzień Modlitw o Powołania
zastanawiamy się, na czym opiera się do
jedyne,  najpiękniejsze  kapłaństwo  Pana
Jezusa, i z czego ono wynika? Odpowiedź
znajdujemy  w  ostatnim  zdaniu  dzisiejszej
Ewangelii, gdzie Chrystus mówi o sobie: Ja
i  Ojciec  jedno  jesteśmy.  Wyobrażenia  o
kapłaństwie i o kapłanach są dzisiaj bardzo
różne. Owszem, są takie, a nie inne, bo
sami je jakoś kształtujemy, jako księża,
choć także na różne sposoby są wykrzywiane i zniekształcane.
Jeśli samego Pana Jezusa nazwano Belzebubem, to każdy inny
epitet,  skierowany  w  stronę  kapłana,  można  uznać  jako
najwyższy komplement. Ale nie o to pytaliśmy na początku.
Pytaliśmy,  z  czego  wynika,  na  czym  opiera  się  kapłaństwo
Chrystusa i każdego kapłana? Opiera się właśnie na budowaniu i
trwaniu  w  tej  jedności  z  Bogiem.  Nikt  i  nic  nie  zastąpi
kapłanowi tej jedności. Nikt też nie zrozumie, że kapłanowi
tego najbardziej potrzeba: jedności z Bogiem, jedności z Panem
Jezusem. To prawda, jako kapłani jesteśmy słabi, gdy za mało
szukamy tej jedności z Chrystusem, gdy bardziej uprawiamy taki
osobisty narcyzm, dla którego każda ludzka pociecha znaczy
więcej, niż słowo i bliskość Chrystusa. Proście za nas, byśmy
szukali tego jednego: jedności z Bogiem. Bóg zapłać!
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